
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Δευτέρα, 14 Οκτωβρίου 2024 

 
 
Προς τον Υπουργό Παιδεία, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
 
Θέμα: «Κενά σχολικών νοσηλευτών στην Π.Ε. Ευβοίας και ανάγκη 
άμεσης κάλυψής τους»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τη φετινή σχολική χρονιά, στην Π.Ε. Ευβοίας, παρουσιάζεται το ίδιο 
πρόβλημα έλλειψης σχολικών νοσηλευτών, όπως κάθε χρόνο. Ο αριθμός 
προσλήψεων δεν είναι επαρκής για να καλύψει τις ανάγκες του νομού, με 
αποτέλεσμα παιδιά με σοβαρές παθήσεις να μην λαμβάνουν την απαραίτητη 
βοήθεια στο σχολικό περιβάλλον.  
 
Χαρακτηριστική είναι η περίπτωση του Δημοτικού Σχολείου Φύλλων Χαλκίδας, 
σχολική μονάδα που έχει μείνει ακάλυπτη. Στη Β’ Δημοτικού φοιτά μαθήτρια 
με ανάγκη σχολικού νοσηλευτή. Παρόλο που η εν λόγω μαθήτρια τα 
προηγούμενα σχολικά έτη είχε σχολικό νοσηλευτή και τον Αύγουστο δόθηκε 
εκ νέου έγκριση, με το άνοιγμα των σχολείων δεν έγινε τοποθέτηση. Στη 
συνέχεια έγινε ειδική πρόσκληση, αλλά κανείς νοσηλευτής δεν δήλωσε το 
Δημοτικό Σχολείο Φύλλων. Εκ των πραγμάτων, η μαθήτρια αναγκάζεται είτε 
να αλλάξει σχολείο, είτε να αναλάβουν την ευθύνη της φροντίδας της οι 
γονείς της. Κατανοείτε ότι κάτι τέτοιο είναι αδύνατο. Ανατρέπει τον 
οικογενειακό προγραμματισμό και αναγκάζει τους γονείς να απέχουν από την 
εργασία τους.   
 
Κύριε Υπουργέ, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή η επιστημονική ειδικότητα των σχολικών νοσηλευτών πρέπει να 
υπάρχει σε σχολική μονάδα 
 
Επειδή η στέρηση σχολικού νοσηλευτή εμποδίζει την ισότιμη συμμετοχή των 
μαθητών και μαθητριών στην εκπαιδευτική διαδικασία 
 
Επειδή η έλλειψη σχολικών νοσηλευτών βάζει σε κίνδυνο την υγεία μαθητών 
και μαθητριών 
 
Ερωτάσθε, 
 

1. Προβλέπεται να υπάρξει γ’ φάση τοποθέτησης σχολικών νοσηλευτών, 
ώστε να καλυφθούν τα υπάρχοντα κενά στην Π.Ε. Ευβοίας, όπως στο 
Δημοτικό Σχολείο Φύλλων Χαλκίδας; 
 

2. Πρόκειται να ικανοποιηθούν όλα τα αιτήματα για σχολικό νοσηλευτή 
στην Π.Ε. Ευβοίας και πόσο σύντομα; 
 

3. Σε τι μέτρα σκοπεύει να προβεί το υπουργείο ώστε να προσληφθούν 
μόνιμοι σχολικοί νοσηλευτές σε κάθε σχολική μονάδα; 
 
 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
                         

  Καζάνη Αικατερίνη 
 

Παραστατίδης Στέφανος 
 
 
 

 
 




